
                                                                           Z Á P I S N I C A 

                            z 9. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ochodnica, 

                                  konaného dňa 15.11.2024  v zasadačke budovy OÚ. 

 

Prítomní:  
Starosta obce:                    Radoslav Ďuroška 
Zástupca starostu obce:   
Poslanci OZ:                       Martin Kuchta 
                                              Lukáš Turčák 
                                              Žaneta Bambúchová 
                                              Mgr. Zuzana Škorvanková 
                                              Ing. Milan Mizera 
Hlavný kontrolór obce:     
 
Ospravedlnený :                Ing. Milan Mečár, p. Anna Ďuratná, Ing. Stanislav Jančiga 
 
Ďalší prítomní:               p. Zdenko Žabka  

 

Program: 

 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky.  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
2. Návrh VZN o miestnych poplatkoch za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, 

miestne dane, prerokovanie materiálu pred zverejnením. 
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

3. Schválenie predaja pozemku obce CKN 1358/1, evidovanej na LV 822, výmera 65m
2
. 

Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec OZ 
4. Návrh na zabezpečenie prác rekonštrukcie rozvodov elektroinštalácie 2.NP 

viacúčelovej budovy č.p.803. 

Predkladá: p. Lukáš Turčák, poslanec  OZ 
5. Návrh zabezpečenia prác workoutového ihriska pri ZŠ, cenové ponuky na realizáciu 

prác.   
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

6. Správa o realizácii prác na oprave MK k Žabkovi a finančné vysporiadanie. 
Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 

7. Návrh „Kapitálových výdavkov“ pre rozpočet obce na rok 2025. 
Predkladá: Ing. Milan Mečár, poslanec OZ 

8. Návrh zabezpečenia zimnej údržby miestnych komunikácii, cenové ponuky a príprava 
ZoD .  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
9. Správa o čerpaní rozpočtu na rok 2024 za obdobie 1-9.  

Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce  
10. Prerokovanie nových žiadosti občanov. 

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce  
11. Správa o činnosti komisii OZ. 

Predkladá: predsedovia komisii 
12. Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ.  

Predkladá: p. Radoslav Ďuroška, starosta obce 
13. Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, 

platby za nájom bytov - zmena stavu od predchádzajúceho OZ. 

Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
14. Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti. 

Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
15. Správa o výnosoch obce z podielových a miestnych daní. 

Predkladá: Mgr. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 



16. Návrh dodatku č.1 VZN č. 3/2023 o podmienkach nájmu v nájomných bytoch bežného 
štandardu v obci Ochodnica. 
Predkladá: p. Anna Ďuratná, poslanec OZ 

17. Informácia o „ Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ 
Ochodnica za šk. rok 2023/2024“. 

Predkladá: Mgr. Dana Červená, člen rady ZŠ 
18. Návrh rozpočtového  opatrenie ZŠ č. 3/2024  

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
19. Návrh rozpočtového opatrenia ŠKD č. 2/2024 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
20. Návrh rozpočtového opatrenia CVČ č. 1/2024 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
21. Návrh rozpočtového opatrenia ŠJ č. 2/2024 

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
22. Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti č. 4/2024.  

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
23. Návrh rozpočtového opatrenia č. 9/2024.  

Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce 
24. Rôzne 
24.1 Správa o príprave rozpočtu obce na rok 2025, informácia o termínoch 

       Predkladá: p. Monika Michalinová, účtovníčka a rozpočtárka obce, Ing. Stanislav Jančiga 
25. Diskusia 
26. Záver      

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje program zasadnutia OZ. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 230/2024  bolo prijaté.       

 

K bodu č. 1: 

Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol  starosta  obce p. Radoslav Ďuroška. 

Privítal všetkých prítomných, uviedol, že zasadnutie OZ je nahrávané, že je prítomných 5 

poslancov a Obecné zastupiteľstvo je teda uznášaniaschopné.  

                                                                                                                            

 

Zmena programu :  

 

p. starosta -  Navrhujem  vypustenie  bodu č. 10. a č. 16. programu zasadnutia OZ.   

p.Turčák -  Zaradiť problematiku so súčasným stavom  vody v obci do dnešného zasadnutia.  

p. starosta - Zaradíme do bodu Rôzne.  

 

Návrh uznesenia:  

OZ v Ochodnici schvaľuje vypustenie bodu č. 10 a bodu č. 16 programu zasadnutia OZ, 

a doplnenie bodu „Voda“ v bode č. 22 Rôzne. 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák, p. Martin 



Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

              Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č.    231/2024 bolo prijaté.       

                                                                                                                                    

Voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky. 

 

 Do návrhovej komisie starosta určil:  p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera 

 Overovatelia zápisnice:                      p. Martin Kuchta, p. Lukáš Turčák  

 Zapisovateľka:                                    Mgr. Dana Červená 

 

Návrh uznesenia:  

 

OZ schvaľuje:  

návrhovú komisiu  p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera 

overovateľov zápisnice p. Martin Kuchta, p. Lukáš Turčák  

       zapisovateľku p. Dana Červená  

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera,  p. Lukáš Turčák, p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

            Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č.  232/2024 bolo prijaté.               

 

Bod č. 2 : 

Návrh VZN o miestnych poplatkoch za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, 

miestne dane, prerokovanie materiálu pred zverejnením. 

 

p. starosta  - Na  príprave pracujeme, nemali sme informáciu od spoločnosti  T+T , a.s., či už 

majú obstaraný a namontovaný  váhový systém na  motorovom vozidle, ktoré bude 

uskutočňovať vývoz . Na jeho príprave budeme spolupracovať s kontrolórom obce.  Budete 

včas informovaní.  

p. kontrolór - Zamestnankyňa (dane a poplatky)  pripravila VZN,  ale boli tam chyby, nebolo 

dostačujúco prepracované. Neobsahovalo, ako sa budú riešiť napr. chatári, treba dopracovať. 

p. Mečár -  Od spoločnosti  T+T, a.s.  máme už k dispozícií návrh dodatku k rámcovej zmluve 

?  

p. starosta - Je to spoločné za  všetky obce, zatiaľ nemáme dodatok.  

p. Turčák - Dosiahli sme  zníženie o 5 t  za rok. Nepribudli  žiadne čierne skládky a  pridaním 

čípov sa vytriedilo veľké množstvo popolníc cca 60 ks, ktoré mali občania neprávom.  

p. Mečár - Budeme  musieť zmeniť systém sledovania komunálneho odpadu. Sledujeme len 

v rámci pohľadávok,  osobne by som doplnil nákladovú časť. Koľko sme vybrali a koľko nám 

prišlo zaplatiť. Mali by sme mať vedľa seba tieto položky,  aby sa nám lepšie sledovali.  

Týmto spôsobom,  by sme mali sledovať aj položky vody. Náklady a príjmy mať vedľa seba 

na samostatnej strane, aby sme hneď videli rozdiel.  

p. starosta - K príprave VZN bude prizvaný aj poslanec p. Turčák.  



 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informáciu starostu obce k návrhu VZN o miestnych   

poplatkoch za komunálny odpad a drobný stavebný odpad, za miestne dane. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 233 /2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 3 : 

Schválenie predaja pozemku obce CKN 1358/1, evidovanej na LV 822, výmera 65m
2
. 

 

p. Mečár - Opätovne sa vraciame k predajú pozemku z predchádzajúceho roka.  Žiadosť bola 

prerokovaná  na zasadnutí OZ viackrát. Posledné schválenie predaja nebolo platné, z dôvodu 

nízkeho počtu poslancov. Je potrebný súhlas aspoň  trojpätinovej  väčšiny všetkých  

poslancov.  

p. kontrolór - Prijaté uznesenie č. 215/2024 sa ruší  a bude prijaté nové uznesenie s rovnakým 

obsahom.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici ruší uznesenie č. 215/2024. 
 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 234/2024  bolo prijaté.       

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje podľa § 11 ods. 4 č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. : 

A1) zámer predaja nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce Ochodnica – pozemok,                 

KN C 1358/1, druh pozemku: ostatná plocha, o výmere 65,00 m
2
, katastrálne územie 

Ochodnica, evidovaná na LV 822 z dôvodu hodného osobitného zreteľa žiadateľovi: Ľubomír 

Korman, Ochodnica 171. 

O prípad hodný osobitného zreteľa v zmysle § 9a, ods. 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov sa jedná z nasledovných dôvodov: 

- žiadateľ zistili, že vybudované súčasné oplotenie zasahuje do parcely KN C 1358/1                     

vo vlastníctve obce Ochodnica, ktorú dlhodobo užívajú v presvedčení a v dobrej viere,                  

že je ich vlastníctvom, 

- pozemok pre obec je nepotrebný a tento obec nevyužíva, 

- pozemok, ktorého prevodom sa prispeje k účelnejšiemu využívaniu iného majetku, 

účelnejšie usporiadanie majetkových pomerov s ohľadom na tvar a rozmery pozemkov vo 

vlastníctve žiadateľa,  

- ide o prevod pozemku s nízkou výmerou 65 m². 

 



Kupujúci uhradí v plnej výške poplatok za znalecký posudok. 

 

A2) cena za odpredaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce Ochodnica – pozemok 

KN C 1358/1 o výmere 65,00 m²  je stanovená ako všeobecná hodnota pozemku na základe 

Znaleckého posudku č. 111/2024 zo dňa 04.10.2024, ktorý vyhotovil znalec Ing. Zdenko 

Muška, ktorý predstavuje sumu spolu 1 353,95 EUR, t. z. 20,83 €/ m
2
. 

 

B) Obecné zastupiteľstvo Obce Ochodnica poveruje správu obce zverejnením zámeru predaja 

časti nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce z dôvodov hodných osobitného zreteľa podľa 

§ 9a ods. 15 písm. f) zákona SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v z. n. p.  na úradnej tabuli   

v obci a na webovom sídle obce. 

Predaj nehnuteľného majetku vo vlastníctve obce bude predmetom schvaľovania na 

najbližšom zasadnutí obecného zastupiteľstva po splnení podmienok zverejnenia tohto 

zámeru najmenej po dobu 15 dní pred schvaľovaním. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 235/2024  bolo prijaté.       

Bod č. 4 : 

Návrh na zabezpečenie prác rekonštrukcie rozvodov elektroinštalácie 2.NP viacúčelovej 

budovy č.p.803. 

 

p. Turčák -  Bod  bol na zasadnutí OZ  predložený  viackrát. Boli zaslané žiadosti o cenové 

ponuky z toho tri prijaté.  

p. Mečár - Zasadnutie  finančnej komisii (KFSM) prerokovalo v  programe  a dnes je 

zaradené do rozpočtovej zmeny č. 9. Najnižšiu cenu poskytol p. Barutík.  KFSM odporúča,  

aby bola ponuka prijatá  a  podpísaná zmluva.  

p. starosta -  Získal  som dotáciu vo výške  4000,- € od SR. Využitie finančných  prostriedkov 

na rekonštrukciu elektroinštalácie v kultúrnom dome.  

p. Turčák -  Týmto krokom bude prerobená nakomplet elektroinštalácia kultúrneho domu. 

Neobsahuje  svietidlá.  

p. Mečár - Odporúčam vystaviť objednávku a jej súčasť by mali byť zmluvné podmienky. 

Dohliadnuť na  preberací protokol a revízne správy, aby nechýbali.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici prerokovalo cenové ponuky k prevedeniu prác rekonštrukcie rozvodov 

elektroinštalácie 2. NP viacúčelovej budovy č. p. 803 od dodávateľov: Roman Niník, 

Mojš s cenou 21.390,- eur, Peter Barutík, Ochodnica, s cenou 17.988,09 eur a od 

spoločnosti TL – SK s.r.o., Višňové, s cenou 19.796,54 eur. OZ vyhodnotilo ako 

ekonomicky najvýhodnejšiu CP od pána Petra Barutíka, Ochodnica.   

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 



         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 236/2024  bolo prijaté.       

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje cenovú ponuku dodávateľa Peter Barutík, Ochodnica, 

v hodnote 17.988,09 eur, k prevedeniu prác rekonštrukcie rozvodov elektroinštalácie 2. 

NP viacúčelovej budovy č. p. 803. A odporúča starostovi obce uzavrieť Zmluvu o dielo 

s dodávateľom a stanovením termínu realizácie do 31.12.2024. 
 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, p. Lukáš Turčák, p. Martin Kuchta,                      

Ing. Milan Mizera, Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 237/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 5 : 

Návrh zabezpečenia prác workoutového ihriska pri ZŠ, cenové ponuky na realizáciu 

prác.   

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

Na úvod starosta predstavil materiál,  stručne vysvetlil a  prečítal CP.  

p. starosta - Firmu, ktorá vyhrala máme overenú. Doba na realizáciu projektu je krátka. 

Konali sme rýchlo, aby sme stihli objednať prvky, ktoré sú súčasťou projektu. Nie sú skladom 

musíme čakať na dodanie.  

p. Mečár - Máme na svete architektonickú štúdiu areálu ZŠ. Osadenie prvkov by sme mali 

riešiť s projektantom. Potrebujeme od zhotoviteľa dopadové plochy, aby boli zapracované do 

štúdie.   

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informácie poskytnuté starostom obce o predložení 

cenových ponúk k prevedeniu prác workoutového ihriska pri ZŠ a o výbere dodávateľa 

a vystavení objednávky. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 238/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 6 : 

Správa o realizácii prác na oprave MK k Žabkovi a finančné vysporiadanie. 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Mečár - Vzniesol  pripomienku -  Kto kontroloval práce ? Kto to vykonal ? Na KFSM sa  

riešila CP a faktúra ktorá je navýšená. 

p. starosta  - Kontrola prác bola, vykonal som ju. 

p. Mečár  - Treba nás informovať  nemôže sa navýšiť cena na základe objednávateľa. Práce 

navyše musia byť schválene.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje zvýšenie nákladov spojených s opravou MK nižný koniec, 



domy č. 187-797, zo sumy 12.500,- eur na sumu 16.200,- eur. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 239/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 7 : 

Návrh „Kapitálových výdavkov“ pre rozpočet obce na rok 2025. 

 

p. Mečár  - Vychádzal som z materiálu spracované mnou.  

Z úrovne obce, čo by sme mali financovať :  

 -  kúpu  pozemkov 

-   vyčleniť financie na obstaranie územného plánu obce a projektovej dokumentácie areálu 

ZŠ  

- veci majetkoprávne vysporiadanie – pasportizáciu ciest a GP 

-  právne služby  cca 15 000,- €,  
- kúpa podielov na vyšnom konci pri zastávke 

- majetkoprávne vysporiadanie cesty  k domu smútku – GP  už máme vypracovaný 

- výkup podielov pri  bytových domov cca 5 000,-  €,  

- vysporiadanie  podielu v areáli ZŠ od p. B. cca  10 000,- €  

- ZŠ vstup uvažujeme  s parkoviskom.  

Bez pozemkov v našom vlastníctve, nám je škoda niečo plánovať. Navrhujem financie 

vyčleniť všetky z podielových daní.  

- príprava realizácie  opráv  porúch na vodovodnom potrubí cca: 10 000,-€ 

- šupátka cca: 10 000,- €  

- výmena potrubia na moste 

- plynofikácia ZŠ  

- parkovisko pri OÚ a rozšírenie parkovanie na  dvore  OÚ.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informácie k návrhu „Kapitálových výdavkov“ 

k rozpočtu obce na rok 2025. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 240/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 8 : 

Návrh zabezpečenia zimnej údržby miestnych komunikácii, cenové ponuky a príprava 

ZoD .  

 

p. starosta  - Poprosím p. Vlčka,  aby predniesol svoju ponuku zimne  údržby v obci.   

p. Vlček  - Výšku  ceny  nemením od predchádzajúcich rokov, ale chcel by som zaradiť 

poplatok za pohotovosť. Mal som doteraz hodinovú sadzbu. Predstavujem si pohotovosť od 

začiatku po koniec zimnej sezóny. Počas pohotovosti  ja usúdim a pôjdem sám bez povelu 

starostu vykonať údržbu ciest.  Vypracujem CP a bude vám zaslaná.  

 



Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie informácie k zabezpečeniu zimnej údržby miestnych 

komunikácií, cenové ponuky. 

 
         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 241/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 9 : 

Správa o čerpaní rozpočtu na rok 2024 za obdobie 1-9.  

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová - Oboznámila poslancov s predloženým materiálom, stručne vysvetlila ako sa 

plnili príjmy a výdavky obce. Výber daní máme plnenie skoro na 100 percent.  

Výdavky – verejná správa splnené cez 55 percent.  

 

p. Mizera - Poslať  žiadosť o vyčistenie koryta rieky  na Slovenský vodohospodársky podnik.  

Poslanec Turčák si úlohu zobral do svojej kompetencie.  

 

p. Michalinová - Hospodárska činnosť má  príjmy plnené  na 50 percent. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu ekonómky obce o plnení rozpočtu obce za 1. – 

9. mesiac roku 2024. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 242/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 10 : 

Správa o činnosti komisii OZ 

 

Komisia životného prostredia a športu  

Predseda komisie p. Turčák 

Zasadnutie prebieha online prenos.  

Téma -  orez stromov.  Prešli sme spoločne s vykonávateľom p. Petrekom.  Navrhujeme 

oblasti - cesta k rybníku, pri Farme Ochodnica a  bočné uličky. 

Vykonali sme kontrolu na hornom cintoríne,  či nebolo narušenie divou zverou. Odporúčame 

riešiť na ďalší rok chodníky a  doplniť svietidla na hornom cintoríne.  

Komunálny odpad, či výška poplatku je dostačujúca. Verejné osvetlenie na dolnom konci. 

Znečistenie rieky, kde  boli prizvaní DHZ Ochodnica, Polícia a Okresný úrad odbor pre 

životné prostredie, ktoré dali stanovisko, že znečistenie nebolo  toxické.  

 

Komisia finančná a správy majetku  

Predseda p. Bambúchová   

p. Bambúchová -  Prerokovali sme  čerpanie rozpočtu, rozpočtové  opatrenie č.9, ktoré je 

bodom programu,  rozpočty  ZŠ, pohľadávky obce, rekonštrukciu MŠ a práce naviac.  

 

Komisia stavebná  

Predseda p. Mečár  



Oficiálne komisia  nebola, boli vychádzkové aktivity.  Zamerané na riešenie stavu odberu 

vody. Našiel  som,  že máme rozdiel medzi  príjmom  od Sevaku,  ako sme nakúpili.  Musíme 

vykonať opakované meranie. Porucha  pred vodojemom sa odstránila. Máme CP a urobenú 

projektovú dokumentáciu k vodojemu.  Investícia, ktorá je naplánovaná z kapitálových 

výdavkov, ako sme mali naplánovane.  Pri  vyhľadávaní poruchy s firmou  Aqua Defekt  sa 

nám nepodarila žiadnu nájsť. Máme ešte úsek od železnice k oblasti Slížové jamy, kde  sa 

ešte nemenilo potrubie. Tečie tam dosť vody, či náhodou sa nejedná o vodu  z nášho 

vodovodu. Máme stále denný únik cca 80 m³.  V oblasti  Púchovská rieka  sa tiež nepotvrdila 

porucha.  

 

p. Mizera  - Prečítal odpoveď od spoločnosti Sevak, kde uvádzajú súhlasne stanovisko 

k zverejneniu  PD na stránke obce Ochodnica. S názvom  „Odkanalizovanie Obcí 

Ochodnica a Dunajov", 

 

Komisia bytová a kultúrna  

Predseda p. Ďuratná  

p. Škorvanková - Komisia zasadala a venovala sa úprave  VZN č. 3/2023 o podmienkach 

nájmu. Navrhujeme upraviť  3- mesačnú výpovednú lehotu  od odstúpenia zmluvy,  ak sa 

nedohodnú môže byť aj jeden mesiac.  

Ďalej podala informáciu o akcii Lampiónový sprievod. Oboznámila, že ceny zakúpili OU, ZŠ 

a MŠ Ochodnica.  

p. Mizera  - Nesúhlasím,  aby komisia rozhodovala  o pridelení bytu, ona môže len odporučiť. 

Posledné slovo má mať zasadnutie  OZ.  

p. Mečár - VZN neobsahovalo  riešené núdzovej  situácie. Napr. počas letných mesiacov nie 

je zasadnutie, tak som navrhol, aby starosta mohol rozhodnúť  a zastupiteľstvo  dodatočne 

schváliť.   

 

p. Kuchta -  Informoval, že dňa 14.11.2024 spoločne s ďalším členom stavebnej komisie p. 

Šamajom zorganizovali stretnutie na tvare miesta k riešeniu žiadosti p. Moravčíkovej.   

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správy z činnosti komisií.   

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 243/2024  bolo prijaté.       

Bod č. 11 : 

Správa starostu o činnosti od predchádzajúceho OZ, ciele do ďalšieho OZ.  

 

Starosta oboznámil poslancov o činnostiach, ktorým sa venoval od posledného zasadnutia OZ.   

- príprava Martinské  hody, Lampiónový sprievod 

-  vývoz VKK – zber objemového odpadu 

- odstávka pitnej vody v obci  

- opravy vodovodného potrubia  

p. Mečár  - Ako postupujeme s výkupom  podielov pod požiarnou zbrojnicou a priľahlou 

stavbou.   

p. starosta - Vlastník s najvyšším podielom súhlasí s jeho odpredajom.  

 

p. Mečár - Určite poslať žiadosť vlastníkom písomné. 

 

Ciele do ďalšieho OZ  - príprava Vianočných trhoch 



- realizácia  Workout ihrisko  

- príprava rozpočtu na rok 2025 

- oprava vodovodného potrubia na odporúčanie p. Jánošika – výmena šupatka a ventilu.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu starostu obce o činnosti za obdobie od 

predchádzajúceho zasadania OZ. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 244/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 12 : 

Správa o finančných pohľadávkach obce za miestne dane a odpady, platby za vodu, 

platby za nájom bytov - zmena stavu od predchádzajúceho OZ. 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová - Oboznámila poslancov s predloženým materiálom, stručne vysvetlila 

jednotlivé položky pohľadávok.  

Od posledného zasadnutia OZ boli pohľadávky  vybraté vo výške 505,90,- € 

zo  zostatku 15 354,22,- €  (pohľadávky za staré roky). 

Za rok 2024 - Ostávajú  pohľadávky vo výške  14 922,75,- € (pohľadávky za KO, daň 

z nehnuteľností, daň za psa, voda a stočné).   

Platby za nájom - K 01.12.2024 bude deložovaný jeden nájomník z dôvodu opakovaného 

neplatenia nájomného.  Bola mu zaslaná výzva k odovzdaniu bytu. 

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o finančných pohľadávkach obce za miestne dane 

a odpady, platby za vodu, platby za nájom bytov zmena stavu od predchádzajúceho zasadania 

OZ v Ochodnici .   

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 245/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 13 : 

Správa o finančných záväzkoch obce v lehote a po lehote splatnosti. 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová - Oboznámila poslancov s predloženým materiálom, stručne vysvetlila 

jednotlivé položky.  

Posledná faktúra je k dnešnému dňu uhradená. Nemáme žiadnu faktúru po splatnosti.  Z obce 

nemáme žiadne neuhradené.  

                                                     

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o finančných záväzkoch obce v lehote a po 

lehote splatnosti.   

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 246/2024  bolo prijaté.       



                                                                                    

Bod č. 14 : 

Správa o výnosoch obce z podielových a miestnych daní. 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová – Za mesiac november boli už obci vyplatené podielové dane v stanovej 

výške.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie správu o výnosoch obce z podielových a miestnych 

daní.   

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 247/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 15 : 

Informácia o „ Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ 

Ochodnica za šk. rok 2023/2024“. 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Červená -  Oboznámila, že zasadnutie prebehlo online formou, kvôli ospravedlnenej 

neúčasti viacerých členov. 

Členovia sa dohodli na takejto forme zasadnutia, súhlasili s online hlasovaním. 

Komunikácia prebehla online formou prostredníctvom e-mailovej komunikácie, telefonickej 

komunikácie a  SMS. Školská rada má 11 členov z toho 10 bolo za.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie „Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-

vzdelávacej činnosti ZŠ za školský rok 2023/2024“.  

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 248/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 16 : 

Návrh rozpočtového  opatrenie ZŠ č. 3/2024 
 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová -  Predstavila obsahovú náplň predloženého materiálu a definovala čoho 

konkrétneho sa č.3/2024  zmena rozpočtu ZŠ týka. Ďalej uvádza, že zmena prešla KFSM. 
  
Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie rozpočtové opatrenie ZŠ č. 3/2024.  

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 249/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 17 : 

Návrh rozpočtového opatrenia ŠKD č. 2/2024 



 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová -  Predstavila obsahovú náplň predloženého materiálu a definovala, že zmena 

č. 2/2024 je presun medzi položkami z dôvodu preplatenia dovolenky.  Ďalej uvádza, že 

zmena prešla KFSM. 

  

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie ŠKD č. 2/2024. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 250/2024  bolo prijaté.       

Bod č. 18 : 

Návrh rozpočtového opatrenia CVČ č. 1/2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová -  predstavila obsahovú náplň predloženého materiálu a definovala , že zmena 

rozpočtu č. 1/2024  týka len presun medzi položkami.  Ďalej uvádza, že zmena prešla KFSM. 

  

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie CVČ č. 1/2024. 

 
Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 251/2024  bolo prijaté.       

Bod č. 19 : 

Návrh rozpočtového opatrenia ŠJ č. 2/2024 

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová - Predstavila obsahovú náplň predloženého materiálu a definovala , že zmena 

rozpočtu č. 2/2024  týka len presun medzi položkami.  Ďalej uvádza, že zmena prešla KFSM. 

p. Mečár - Financie z podielových daní ostávajú v škole ale  všetko ide do jedálne.  

p. Škorvanková - Toto sme už prerokovávali na zasadnutí OZ. Ide o možnosti zvýšenia 

režijných nákladov, aby nedoplácala stále  obec.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie ŠJ č. 2/2024. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 



Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 252/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 20 : 

Návrh rozpočtového opatrenia podnikateľskej činnosti č. 4/2024.  

 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová - Predstavila obsahovú náplň predloženého materiálu a definovala , že zmena 

rozpočtu č. 4/2024  je z dôvodu vykonanej opravy na vodojeme. V zmysle CP bola 

uskutočnená oprava.  
 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie podnikateľskej činnosti  č. 4/2024. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 253/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 21 : 

Návrh rozpočtového opatrenia č. 9/2024 
 

Materiál k uvedenému bodu bol poslancom doručený v elektronickej forme. 

p. Michalinová - Predstavila obsahovú náplň predloženého  rozpočtového opatrenia č. 9/2024. 

p. Michalinová - Presun medzi položkami:  

 

Príjem :  

- transfer ubytovanie  

-  dotácia od štátu 

- navýšenie za nájom za KD  

 

Výdaj : 

- úhrada alarm OU 

- záloha za elektrickú energiu 

- 14 000,- € - KD elektroinštalácia  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 9/2024 s úpravami. 

 

Za:            5 p. Žaneta Bambúchová, Ing. Milan Mizera, p. Lukáš Turčák,  p. Martin 

Kuchta,  Mgr. Zuzana Škorvanková   

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 254/2024  bolo prijaté.       



 

Bod č. 22 : 

Rôzne 

 

22.1. Správa o príprave rozpočtu obce na rok 2025, informácia o termínoch 

p. starosta - Navrhujem termín stretnutia na 05.12.2024.  

 

p. Kuchta  - Nad rodinným domom č. 299 dlhodobejšie  vyviera voda, ktorá tečie po miestnej 

komunikácii. Príchodom mrazu môže spôsobiť problém vodičom. 

 

Odporúčajú starostovi zabezpečiť písomne alebo telefonické upozornenie – výzvu vlastníkov 

k oprave.  

 

p. Kuchta - Opätovne sa vraciam k žiadostiam p. Svrčka o ich doriešenie.  

 

Návrh uznesenia :  

 

OZ v Ochodnici berie na vedomie prípravu rozpočtu obce na rok 2025. 

 

         Návrh uznesenia bol schválený – uznesenie č. 255/2024  bolo prijaté.       

 

Bod č. 23 : 

Diskusia  

 

 

Bod č. 24 : 

Záver  

 

Po vyčerpaní jednotlivých bodov programu starosta poďakoval prítomným poslancom a 

zamestnancom OÚ za konštruktívne rokovanie. Zaželal ešte príjemný večer a ukončil deviate  

obecné zasadnutie v čase o 21:04 hod.  

 

 

Záznam je dostupný na https://wnet-technology.sk/ochodnica-archiv 

 
 

Zapísala:  Dana Červená, zamestnanec OÚ.  

 

      Martin Kuchta                                                  Lukáš Turčák 

       I. overovateľ                                                    II. Overovateľ 

 

 

 

                                                                         Radoslav Ďuroška, starosta obce  
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